

JADUAL KADAR HARGA

BIL	HURAIAN	UNIT	KADAR HARGA (RM)
	<u>B) KADAR UPAH TENAGA KERJA , TUNGGU SEDIA, PENGUJIAN & KERJA-KERJA PELBAGAI</u>		
A	Menyediakan tenaga pekerja seperti tenaga kerja mahir/separa mahir untuk kerja-kerja tunggu sedia bagi kerja-kerja KECEMASAN, PROGRAM RASMI atau lain-lain perkara yang berkaitan apabila diperlukan mengikut arahan Pegawai Penguasa. (Selepas waktu pejabat, cuti hujung minggu, cuti kelepasan am)	ORANG	200.00
B	Menyediakan tenaga pekerja seperti tenaga kerja mahir/separa mahir bagi menghadiri setiap aduan kerosakan yang diterima arahan Pegawai Penyelia. (alat-alat ganti dan upah mencari kerosakan dikira berasingan)	ORANG	100.00
C	Menyediakan tenaga pekerja setiap hari secara bulanan seperti tenaga kerja mahir/separa mahir (minimum 2 orang pekerja) untuk tunggu sedia bagi tempat kritikal seperti Bangunan IbuPejabat, Kompleks 3C dan Kompleks 3k Subang Jaya. (Nota: Kontraktor hendaklah menghadiri di setiap lokasi kerja yang ditetapkan pada hari bekerja Isnin hingga Jumaat dan masa 8.30 pagi sehingga 5.30 petang. Hari Sabtu dari jam 8.00 pagi hingga 2.00 petang. Selain daripada waktu tersebut dan hari serta cuti umum kadar upah mengikut item (A) untuk menerima panggilan dan memastikan aduan diselesaikan dalam tempoh 24 jam serta melaporkan status aduan kepada Pegawai Penguasa)	BULANAN	5,000.00
D	Kerja-kerja pengujian dan berurusan dengan pihak TNB untuk mendapatkan bekalan elektrik ke atas pemasangan elektrik, menyelia dan menghantar ujian untuk mendapatkan bekalan elektrik. (Meter jenis 1 FASA) Lengkap dengan lukisan skematik	SET	2,500.00
E	Kerja-kerja pengujian dan berurusan dengan pihak TNB untuk mendapatkan bekalan elektrik ke atas pemasangan elektrik, menyelia dan menghantar ujian untuk mendapatkan bekalan elektrik. (Meter jenis 3 FASA) Lengkap dengan lukisan skematik.	SET	3,125.00
F	Kadar kos pengangkutan, kelengkapan kerja untuk pergi dan balik bagi kerja-kerja penyelenggaraan mekanikal & elektrik untuk aset-aset rumah peranginan di Pulau Langkawi, Kedah. (Tidak termasuk kadar upah tenaga pekerja dan bahan alat ganti)	PER TRIP	1,200.00
G	Kadar kos pengangkutan, kelengkapan kerja untuk pergi dan balik bagi kerja-kerja penyelenggaraan mekanikal & elektrik untuk aset-aset rumah peranginan di Cameron Highland, Pahang. (Tidak termasuk kadar upah tenaga pekerja dan bahan alat ganti)	PER TRIP	700.00
H	Kadar kos pengangkutan, kelengkapan kerja untuk pergi dan balik bagi kerja-kerja penyelenggaraan mekanikal & elektrik di Port Dickson Negeri Sembilan. (Tidak termasuk kadar upah tenaga pekerja dan bahan alat ganti)	PER TRIP	600.00
J	Menyediakan 1 orang Penjaga Jentera Kompeten (<i>Chargeman A4</i>) Sepenuh Masa untuk tempoh 1 tahun yang belum didaftarkan pada mana-mana bangunan mengikut Peraturan Suruhanjaya Tenaga.	BULANAN	5,000.00
K	Menyediakan 1 orang Penjaga Jentera Kompeten (<i>Chargeman A4</i>) untuk Lawatan Pemeriksaan dan penyediaan laporan berkaitan pemasangan dan kelengkapan elektrik mengikut Peraturan Suruhanjaya Tenaga.	HARI	700.00
L	Menyediakan 1 orang Jurutera Perkhidmatan Elektrik atau Jurutera Elektrik yang Kompeten untuk Lawatan Pemeriksaan, penyediaan laporan dan Endorsan berkaitan pemasangan dan kelengkapan elektrik mengikut Peraturan Suruhanjaya Tenaga.	HARI	1,200.00

JADUAL KADAR HARGA

BIL	HURAIAN	UNIT	KADAR HARGA (RM)
	<u>B) KADAR UPAH TENAGA KERJA , TUNGGU SEDIA, PENGUJIAN & KERJA-KERJA PELBAGAI</u>		
A	Menyediakan perancah (<i>scaffolding</i>) untuk kerja-kerja melibatkan ruang tinggi.	HARI	797.00
B	Menyediakan <i>Aerial Work Platforms/Boom Lift</i> untuk kerja-kerja melibatkan ruang tinggi.	HARI	1,500.00
C	Sewaan lori RORO 5 tan untuk kerja-kerja yang berkaitan.	HARI	700.00
D	Menyediakan jentera <i>Crane / Lorry crane/ Auger</i> untuk kerja-kerja yang berkaitan.	HARI	1,200.00
E	Menyediakan kenderaan seperti <i>Skylift</i> sehingga 12 meter dan lain-lain keperluan untuk melaksanakan kerja-kerja penyelenggaraan meliputi perkara-perkara seperti rondaan dan pemeriksaan lampu, gear kawalan lampu, tiang, <i>feeder pillar</i> , kabel dan pendawaian serta sistem pbumian.	HARI	969.00
F	Menyediakan <i>skylift</i> melebihi 15 meter hingga 45 meter dan lain-lain keperluan untuk melaksanakan kerja-kerja penyelenggaraan lampu <i>highmast</i> atau kerja -kerja yang berkaitan.	HARI	3,300.00
G	Penyewaan jentera kaut (<i>Backhoe</i>) termasuk pekerja yang mengendalikan jentera.	HARI	825.00
H	Kerja-kerja ujitatah (<i>calibration</i>) untuk MSB beserta laporan pengujian untuk EF/OF <i>relay</i> IDMT/DTL termasuk kerja-kerja servis, pembersihan, memeriksa pendawaian, <i>insulation</i> dan <i>bus bar</i> bilik MSB/LV serta mengemukakan laporan ujian yang disahkan oleh orang kompeten dan kerja -kerja yang berkaitan mengikut arahan P.P atau wakil P.P.	SET	1,500.00
J	<i>To Test and Re-Calibrate Control Panel Starter Board</i> termasuk semua komponen dan pendawaian elektrik pada sistem penghawa dingin, sistem ventilasi dan sistem pam oleh Orang Kompeten.	SET	1,500.00
K	Kerja-kerja servis dan membaikpulih set generator seperti membuka, membersihkan, memeriksa bateri, minyak <i>oil filter</i> dan peralatan lain serta mengemukakan laporan ujian yang disahkan oleh orang yang kompeten dan kerja-kerja yang berkaitan mengikut arahan P.P atau wakil P.P	SET	1,000.00
L	Kerja-Kerja Pengujian Sistem Perlampuan <i>Neon</i> 15000V atau <i>RGB/White</i> LED termasuk pembaikan pada tiub kaca <i>neon</i> , lampu LED termasuk <i>test cabel</i> , <i>test transformer high voltage</i> seperti yang diarahkan Pegawai Penguasa	SET	1,500.00
M	Kerja-Kerja Pengujian Sistem Pbumian seperti yang diarahkan dan mengemukakan laporan kepada Pegawai Penguasa	SET	500.00
N	Kos bagi urusan pendaftaran pemasangan elektrik/genset ke Suruhanjaya Tenaga	SET	1,500.00
P	Kerja-Kerja penyewaan kelengkapan yang berkaitan untuk khemah bagi upacara rasmi termasuk upah tenaga kerja mahir dan kompeten untuk membekal, memasang peralatan-peralatan dan pendawaian kabel lengkap seperti berikut: (Untuk tempoh penggunaan sehingga 48 jam) (Harga tidak termasuk kabel Sub-main dari punca bekalan Genset/tiang lampu/Feeder Pillar dan dikira berasingan.) 1. 2 nos Lengkapan LED 1 x 4FT l/d mentol LED T8 2 Pin G13 per 2. 2 x 13A soket keluar kuasa per khemah 3. 1 no Kipas siling per khemah	KHEMAH	500.00